

# 景嶺書院

# King Ling College

二零二四至二零二五年度家長通告第十七號

School Notice 17

(本通告已上載於本校網頁 https://www.kingling.edu.hk)

敬啟者:茲有下列重要事項,祈予垂注:

2 June 2025

Dear parents,

Here are the items for your immediate attention:

# (一) 散學禮

本校謹訂於7月11日(星期五)上午9:00 於禮堂舉行本學年散學禮,全體同學須穿著整齊夏季校服於當天早上8:45 前回校出席散學禮及領取本年度校內成績表,如沒有其他活動的同學,當天約11:00 時放學。如因熱帶氣旋、持續大雨或雷暴以致學校是日停課,則散學禮延至7月12日(星期六)按原定時間舉行,當天上午的試後活動將取消。

# (A) Closing Assembly

Our Closing Assembly has been scheduled on July 11 (Friday, 9:00a.m.). All students will attend in their uniforms at 8:45 a.m. and receive their report cards on that day. For students who have no other activities, the school ends at around 11:00am. In case of school closure due to extreme weather conditions, the assembly will be postponed to July 12 (Saturday); scheduled post-exam activities will then be cancelled.

### (二) 試後核對試卷

中一至中四級同學請於 6 月 26 日及 27 日早上 7:55 前回校核對試卷,詳情請見附件一。

### (B) Exam evaluations

Students will return to school on 26 and 27 June (S1. to S.4) for exam evaluations. Please arrive school before 7:55 a.m. For details, please refer to Appendix 1.

### (三) 文憑試放榜部署講座(2024-2025)

輔導部、升學及就業輔導部、教務部將於二零二五年七月九日(星期三)晚上七時於禮堂舉行「放榜部署講座」,是次活動將派發一系列放榜相關的資料,中六同學務必準時出席,亦歡迎家長一同出席。同學於當晚不須穿著校服回校。

### (C) Preparation Talk for the Release of Results for HKDSE (2024-2025)

The Preparation Talk for the Release of Results for HKDSE, co-organized by the Guidance Section, Careers Section, and Academic Affairs Section will be held in the school hall at 7:00 pm on July 9, 2025 (Wednesday). Multiple pathways-related materials will be distributed and all S.6 students must attend the talk. No school uniform is required. Parents of S.6 students are also welcome.

### (四) 中五常規課程安排

為協助中五同學就香港中學文憑試作更充分準備,本校於6月9日(星期一)至7月10日(星期四)上午時段,安排常規課程予中五同學,所有同學必須出席,務請家長督促 貴子弟準時回校上課為盼,時間安排詳見附件二。

### (D) S.5 Post-exam School Timetable

In order to help students prepare for HKDSE, the school has arranged post-exam lessons for S.5 in the morning between 9 June (Monday) and 10 July (Thursday). Attendance is mandatory. Please have your child attend the lessons punctually. Please refer to Appendix 2 for the post-exam schooling.

### (五) 課外活動日

2025年6月25日(星期三)為中一至中四級課外活動日,部分學會將舉辦活動予同學參加。各學會活動詳情將另函通告。

# (E) ECA Day

ECA Day will be held on 25 June 2025 (Wednesday) for S1 to S4 students to promote all-round development of students. Some ECA clubs will organize activities for students. Details of the ECA clubs activities will be announced in a separate notice.

# (六) 在職家庭津貼計劃

職津是一項為低收入在職住戶(包括一人住戶)而設的津貼,目的是透過多勞多得的原則,鼓勵自力更生及紓緩跨代貧窮。申請住戶達工時要求,而住戶的入息及資產符合有關限額,可以申領計劃下的基本津貼、中額津貼或高額津貼。符合資格申請職津的住戶,若住戶中有合資格兒童在15歲以下,或介乎15歲至21歲並正接受全日制教育(專上教育除外)可以申領兒童津貼。視乎住戶入息,津貼以全額、3/4額或半額發放。合資格住戶可隨時提出申請,每次申請的申領期為剛過去的六個曆月。

非單親申請住戶的基本津貼、中額津貼及高額津貼的每月工時要求分別為 144 小時、168 小時及 192 小時或以上。各項津貼的工時要求及金額詳見下表。

毎月總工時 (小時)	每月每個住戶的津貼	每月每名兒童的津貼
144 至 168 以下	全額基本津貼:\$1,150	
(非單親住戶)	3/4 額基本津貼:\$863	
36 至 54 以下	半額基本津貼:\$575	
(單親住戶)		
168 至 192 以下	全額中額津貼:\$1,380	全額兒童津貼:\$1,610
(非單親住戶)	3/4 額中額津貼:\$1,035	3/4 額兒童津貼:\$1,208
54 至 72 以下	半額中額津貼:\$690	半額兒童津貼:\$805
(單親住戶)		十級兄里年貼・\$803
192 或以上	全額高額津貼:\$1,610	
(非單親住戶)	3/4 額高額津貼:\$1,208	
72 或以上	半額高額津貼:\$805	
(單親住戶)		

在職家庭及學生資助事務處網頁 (wfa.gov.hk)	網上申請 (wfa.gov.hk/esub)
国際公司	
<b>\$400,000</b>	250 200
	######################################
国家的特殊	回旋競技

如有查詢,可聯絡在職家庭津貼辦事處(電話: 2558 3000)。

### (F) Working Family Allowance Scheme

The Allowance is a subsidy for low-income working households (including one-person households) to encourage self-reliance and alleviate intergenerational poverty. Under the WFA Scheme, a household meeting the working hour requirements, income and asset limits may apply for a Basic Allowance, Medium Allowance or Higher Allowance. Each eligible child may also be eligible for a Child Allowance. Depending on the household income, the allowances may be granted at full rate, 3/4 rate or half rate. The claim period of an application covers the immediate past six calendar months before the submission of the application.

Non-single-parent household with aggregated monthly working hours not less than 144 hours may apply for Basic Allowance; if the aggregated monthly working hours are not less than 168 hours, the household may apply for Medium Allowance; and if the aggregated monthly working hours are 192 hours or more, the household may apply for Higher Allowance. The working hours and amounts of the various allowances are detailed in the table below.

Total Monthly Working Hours (Hours)	Monthly Allowance for Each Household	Monthly Child Allowance for Each Child
144 to less than 168 (non-single-parent households) 36 to less than 54 (single-parent households) 168 to less than 192 (non-single-parent households) 54 to less than 72 (Single-parent households) 192 or more (non-single-parent households) 72 or more (single-parent households)	Full-rate Basic Allowance: \$1,150 3/4-rate Basic Allowance: \$863 Half-rate Basic Allowance: \$575  Full-rate Medium Allowance: \$1,380 3/4-rate Medium Allowance: \$1,035 Half-rate Medium Allowance: \$690  Full-rate Higher Allowance: \$1,610 3/4-rate Higher Allowance: \$1,208 Half-rate Higher Allowance: \$805	Full-rate Child Allowance: \$1,610 3/4-rate Child Allowance: \$1,208 Half-rate Child Allowance: \$805

The website of Working Family and Student Financial Assistance Agency (wfa.gov.hk)	Online application (wfa.gov.hk/esub)

For enquiry, please call the Working Family and Student Financial Assistance Agency at 25583000.

# (七) 青少年護齒共同治理先導計劃

衛生署於二零二五年三月二十日推出「青少年護齒共同治理先導計劃」。此計劃透過資助青少年使用私營牙科檢查服務的部分費用,協助青少年與私營界別或非政府組織的牙科醫生建立長期伙伴關係,引導他們終身維持定期接受口腔檢查的習慣,預防牙患。政府會資助服務的部分費用,金額為每年\$200。服務使用者只需支付牙醫於參加計劃時所釐定的共付額。政府建議牙醫額外收。

詳情請參閱衛生署網頁:

https://www.communitydental.gov.hk/en/pdcc/introduction\_of\_pdcc.html

### (G) Primary Dental Co-care Pilot Scheme for Adolescents (PDCC)

The Department of Health (DH) has launched the Primary Dental Co-care Pilot Scheme for Adolescents (PDCC) since 20 March 2025. PDCC guides adolescents to foster long-term relationship with private dentists or dentists of NGOs by subsidising part of the cost of dental check-up, so as to promote their life-long habit of regular dental check-ups for prevention of dental diseases. The Government will provide a partial subsidy of \$200 annually. The Scheme Participant is required to pay the co-payment fee determined by the dentist upon enrolment to the Programme. The Government recommended \$200 as the co-payment fee additionally charged by the dentist. The Scheme Participant should pay the co-payment fee directly to his/ her dentist.

For details, please refer to the Department of Health's webpage: https://www.communitydental.gov.hk/en/pdcc/introduction of pdcc.html

# (八) 精神健康單張

輔導部將於六月份派發由衛生署出版的「考試期間睡得好的要決」單張給同學,向同學講解及宣傳考試期間睡得好的方法,讓同學有足夠精神應付考試,得到更好成績。

### (H) Mental Health Leaflet

The Guidance Section will distribute the leaflet "Tips on quality sleep during exam period", published by the Health Department to students in June, explaining the methods of achieving quality sleep during exam period. Students are encouraged to have sufficient energy for exam and attain better results.

此致

貴家長

Thank you.

Sincerely,

Anson Yang, Ph.D.

Principal

校長

楊明倫 謹啟

二零二五年六月二日

# 回<u>條</u> (只中六級適用)

敬覆者:
本人將 <ul><li>出席「文憑試放榜部署講座」(出席家長人數: □1人 □2人)</li><li>工出席「文憑試放榜部署講座」</li></ul>
此覆 景嶺書院校長
 回 條 敬覆者:
家長通告 17 號經已知悉。有關參加本年度散學禮一事,現謹覆如下:  本人將參加本年度散學禮(出席家長人數: □ 1 人 □ 2 人)  本人未克參加本年度散學禮
此覆

景嶺書院校長

11:45 7 / 12:15	11:18 6 / 11:45	10:45 5 / 11:15	10:30 / #45	10:00 4 / 10:30	9:30 3 /	20 - S	8:15 1 / 8:45 2 / 9:15	1A	12:16	7 11:45	11:15 11:15 6 / 11:45	5 10:45	10:30	10:00 4 1	9:30 3 / 10:00	939	8:46 2 / 9:15	.1 <i>b</i> :15	1A	June_26, 2025 (Thur) Hall
Geog	CES	C. Hist	SECOND RECESS	T	ICT	FIRST RECESS	Eng	11) I dil 10 10 10	Masic	Misio	Hist	S	SECOND RECESS	Matris	N. A. A. L.	FIRST RECESS	<u>C</u>	2.	1B 1C 1D	hur) Hall
7 11:45 1 12:15	11:15 6 <i>1</i> 11:45	10:45 5 / 11:15	10:30 - 10:40	10:00 4 / 10:30	3 / 10:00	930	8:45 8:45 8:45 2 / 9:15		12:15	7 11:45	11:15 6 11:15 11:45	5 10:45	10:30	10:00 4 /	9:30 3 / 10:00	9:15 	2 8:45 2 / 9:15	3 8:15 8:45		June_2
Hist	S3 Electives Briefing Session	1	SECOND RECESS	C. Hist	IS	FIRST RECESS	Maths	2A 2B 2C 2D	Geog		Chi		SECOND RECESS	Music	ICT	FIRST RECESS	ŗ.	n o	2A 2B 2C 2D	ווום אוווה אוווים און באמוזו בעמונומוטיוי (בידיבט) 6, 2025 (Thur) Rm 207 & Rm 208 June_26, 2025 (Thur) I
7 11:45 7 1 12:15	11:15 6 / 11:45	5 10:45 11:15	18-48 10-30	10:00 4 / 10:30	9:30 3 / . 10:00	9:30 / 9:30	1 8:15 1 8:45 8:45 2 8:45 9:15		12:16	7 11:45	11:15 11:15 8 /	5 10:45	10:30	10:00 4 / 10:30	9:30 3 / 10:00	8:15 	8:45 2 / 9:15	1 8:15 1 / 8:45		June_26
C. Hist	Ę	Σ 2 2 3	SECOND RECESS	Hist	(EMBA) library, (C.Lit) Rm 506	FIRST RECESS	Chi	Julie_21, 2023 (FI) Libidiy  3A 3B 3C 3D		Manis	14)	Phy	SECOND RECESS	Bio	Geog	FIRST RECESS	ICT	Chem	3A 3B 3C 3D	2025 (Thur) Library
7 11:45 7 1 12:15	11:15 6 / 11:45	10:45 5 / 11:15	94;01 10;26	10:00 4 / 10:30	9:30 <sup>-</sup> 3 / 10:00	9:18 9:18	8:15 1 / 8:45 8:45 2 / 9:15	Julie 27,	7 12:00 7 12:30 12:30 12:30 8 10:30	11:45 -	11:15 6 / 11:45	5 10:45	10:30	10:00 4 /	3. / 10:00	9:15 9:30	8:45 2 <i>J</i> 9:15	1 8:15 8:45		June_26,
10	(Hist) (Chem)	CS	SECOND RECESS	(M1) Rm 504, (M2) Rm 501	Maths (MC1) Pm 503 (MC2) Pm 503	FIRST RECESS	Block 2 (C Hist) Rm 503, (Econ) Rm 502, (ICT) Rm 410, (Phy) Rm 504, (Bio) Rm 501	4A .4B 4C 4D	Grand Tour Briefing Session	THIRD RECESS	Eng		SECOND RECESS	C	<u>.</u>	FIRST RECESS	(C Lit) Rm 503, (Phy) Rm 501 Block 3 (4C) (Geog) Rm 310	Block 1 (4A, B, D) (BAFS) Rm 504, (Chem) Rm 406, (Geog) Rm 310,	4A 4B 4C 4D	June_26, 2025 (Thur) Rm 506

第六頁 P.6

# 附件二 Appendix 2

S.5 Post-exam School Timetable

1000000	Interview Workshop (Lib / 506)	Block 2	CS(5AD), Chin (5BC)	10:20 - 12:20
	Suging Contest	Recess	Recess	10:00 - 10:20
Block 1 (5ABC), Block 3 (5D)	Cincina Contact	Math	Eng (5ABD), CS(5C),	8:00 - 10:00
	9/7/2025	8/7/2025	7/7/2025	
	CS(5AD), Eng (5BC)		Math	10:20 - 12:20
	Recess	Holiday	Recess	10:00 - 10:20
Eng (5ABD), Block 1 (5C)	Block 1 (5ABD), Block 3 (5C)		Chin	8:00 - 10:00
	2/7/2025	1/7/2025	30/6/2025	
	Chin (5ABD), Block 1 (5C)	SLP Workshop (Hall / Lib)	Block 1 (5A), Chin (5BC), Block 3 (5D)	10:20 - 12:20
	Recess	Recess	Recess	10:00 - 10:20
Eng (SABC), Block 3 (SD)	Eng (5A), Block 1 (5BD), Block 3 (5C)	Math	Block 2	8:00 - 10:00
	25/6/2025	24/6/2025	23/6/2025	
	Eng (5ABD),CS (5C)	Block 1 (5AB), Block 3 (5C), Block 3 (5D)	Chin (5A), CS(5B), Eng (5CD)	10:20 - 12:20
	Recess	Recess	Recess	10:00 - 10:20
Chin (5ABD), Block 1 (5C)	Block 1 (5ABD), Block 3 (5C)	Math	CS (5AD), Chin (5B), Block 1 (5C)	8:00 - 10:00
	18/6/2025	17/6/2025	16/6/2025	
				10:20 - 12:20
S.5 Exam (Eng Speaking)	Reserved	S.5 Exam	S.5 Exam	10:00 - 10:20
				8:00 - 10:00
	11/6/2025	10/6/2025	9/6/2025	
	w eunesuay	Tuesday	Apprintal	

Combined Class: Block 1 and Block 3 Geography lessons will be conducted in Geography Room.